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گزارش مجمع سالانه کمیته ملی المپیک

گروه ورزشــی- محمدحسین یزدی: مجمع عمومی و سالانه کمیته ملی 
المپیک با حضور رئیس کمیته ملی المپیک برگزار  شد.

این اولین مجمع سالانه در زمان ریاست محمود خسروی وفا محسوب می شود. 
انتخابات فدراســیون ژیمناستیک اواخر اسفند سال گذشــته برگزار شد و عابد 
حقدادی به عنوان رئیس این فدراســیون انتخاب شد اما این انتخابات با توجه به 
روند انتخابات یعنی اعلام نشــدن صلاحیت اینچه درگاهی و خروج طرفدارانش 
مورد تایید فدراسیون جهانی قرار نگرفت و هنوز هم فدراسیون جهانی حقدادی را 
به عنوان رئیس این فدراســیون قبول ندارد. از این روکمیته ملی المپیک برای به 
وجود نیامدن مشکل، اینچه درگاهی را برای حضور در مجمع کمیته ملی المپیک 

دعوت کرد و او هم در این نشست حضور پیدا کرد.
محمود خســروی وفا، رئیس کمیته ملی المپیک گفــت: اولین مجمع بعد از 
انتخابات کمیته ملی المپیک اســت. کیومرث هاشمی جلسه فوری برایش پیش 
آمده است و ماموریت دارد آنجا برود اگر بتواند آخر مجمع خودش را می رساند. از 
کســانی که در گذشته در کمیته ملی المپیک زحمت کشیدند تشکر می کنم. در 
این یک سال که کار را شروع کردیم، با انگیزه کار کردیم و هیات اجرایی هم دنبال 
کار هســتند. در ادامه مناف هاشمی، دبیرکل کمیته ملی المپیک در مجمع بیان 
کرد: شش دستور جلسه رسمی داریم و چند موضوع هم در انتها در مورد آن بحث 
می کنیم. کمیته ملی المپیک در حالی با ریاست و هیات اجرایی جدید کار خود را 
آغاز کرد که شــرایط از لحاظ ساختاری و بودجه ای مشخص بود. ما ۲۳۹ میلیارد 
تومان بودجه اعتباری در سال ۱۴۰۱ داشتیم و دوستان در شش ماه اول سال آن را 
توزیع کردند. در شش ماه دوم بودجه ما به سقف ۸۲۰ میلیارد تومان افزایش پیدا 
کرد و شاخص های بودجه  فدراسیون ها در ۱۰ جلسه بررسی شد. ما ۲۰۰ میلیارد 
تومان در مرحله اول به فدراســیون ها پرداختی داشتیم. ۲۰ میلیارد تومان برای 
مربیان و خرید تجهیزات پرداخت شــد و ۳۰ میلیارد تومان هم در اختیار رئیس 
کمیته ملی المپیک بود تا براســاس ضرورت و اولویت توزیع کند. ما بودجه هایی 
هم از دســتگاه های دیگر گرفتیم؛ برای نمونه ۲۳ میلیارد تومان شهرداری تهران 
داد. هاشمی در مورد زمین کمیته  ملی المپیک در اشرفی اصفهانی بیان کرد: این 
زمین  معارض داشته است و تیم حقوقی کار را دنبال کردند و معارض را محکوم 
کردیم. از طرفی برای این که ارزش افزوده بیش تری در کمیسیون ماده ۵ داشته 
باشــیم دنبال پروانه ساخت هســتیم و پروانه ساخت بگیریم. ارزش ملک از ۶۰۰ 
میلیارد به هزار میلیارد افزایش پیدا می کند. از آن جا  که معارض مجد پیگیر بود با 
هماهنگی شهردار منطقه ۲، در حال دیوار کشی هستیم تا زمین در اختیار قطعی  

کمیته ملی المپیک قرار بگیرد.
هاشــمی در مورد عملکــرد کاروان ایران در بازی های آســیایی تصریح کرد: 
بازی های آســیایی هانگژو در شــرایطی برگزار شد که به خاطر کرونا کشور تحت 
شــعاع قرار گرفته بود و بازی ها هم یک ســال به تعویق افتاد. پرچمداران کاروان 
آقــای فروغی و خانم کیانی بودند. برای اولین بار در حوزه لباس و مباحث کاروان 
حاشیه ای نداشتیم یا حاشیه ها کم بود. بیش از ۳۰ جلسه با کادر مربیگری رشته ها 
و ۳۴ جلسه با روسای فدراسیون ها داشتیم. پنج جلسه ستاد عالی بازی ها با حضور 
وزیر وقت برگزار شد و یک جلسه هم با حضور کیومرث هاشمی داشتیم. تعدادی 
از فدراســیون ها سرپرست داشتند و کار هماهنگی ســخت بود. پیش بینی اولیه 
در کمیســیون فرهنگی مجلس ۵۴ مدال بود؛ ۱۴ طــلا، ۱۵ نقره  و ۲۵ برنز که 
تغییر چندانی نداشــتیم. ما باید تلاش کنیم در دوره های آتی جایگاه ایران رو به 
بالا رفتن باشد. ما رشــته ای که عالی بود را در هانگژو نداشتیم. به گفته دبیرکل 
کمیته ملی المپیک عملکرد رشــته ها در بازی های آسیایی هانگژو در چهار گروه 
تقسیم بندی شد و چون هیچ رشته ای در گروه عالی قرار نگرفت بنابراین از خیلی 

خوب تقسیم بندی انجام شد.
خیلی خوب: کشــتی، والیبال، صخره نوردی، شــطرنج، ووشــو، کوراش و 

ژیمناستیک
خوب: دوومیدانی، کاراته، اسکیت، تنیس روی میز و دوچرخه سواری

متوسط: تکواندو، وزنه برداری، کبدی، شمشیربازی و قایقرانی
انتظار نتیجه بهتر: در گروه چهار دو تحلیل وجود داشــت برخی معتقد بودند 
که آن ها ضعیف هستند اما با جمع بندی که با رئیس کمیته ملی المپیک داشتیم 
به این نتیجه رسیدیم که با نگاه به آینده آن ها را به عنوان رشته های دور از انتظار 
یاد کنیم. این رشته ها شامل تیروکمان، بوکس، سوارکاری، تیراندازی، بسکتبال، 

بدمینتون، جودو، جوجیستو، فوتبال، تنیس، شنا و شیرجه، هندبال بودند.
محمود خسروی وفا، در مورد پرداخت حقوق به ورزشکارانی که سهمیه المپیک 
گرفته اند، بیان کرد: ســعی می کنیم در این دوره ورزشــکاران را بیش تر ببینیم. 
آکادمی، کمیته ملی المپیک و فدراسیون ممکن است در قبل ورزشکاران را  کم تر 

دیده باشند اما در هدف بندی ما ورزشکار اولویت است.
او ادامه داد: مبلغی را به عنوان پایه حقوق گذاشتیم. در توکیو ۵ میلیون بود که 
عملا در حد کمک هزینه نیز نبود. در این دوره کف حقوق را ۱۵ میلیون گذاشتیم 
که از همان روز کســب سهمیه پرداخت می شــود. بعلاوه ۵۰ میلیون تومان هم 
پاداش کسب سهمیه برای هر ورزشکار است. برای مثال اگر حسن یزدانی و هانیه 
رســتمیان سهمیه بگیرند هر دو ۱۵ میلیون کف حقوق دارند ولی سوابق یزدانی 
بر آن اضافه می شود و ۳۵ میلیون می گیرد. کسب موفقیت در امتحانات سنجش 
نیز حدود ۵۰ میلیون به مبلغ اضافه می کند. رویدادهای پیش رو و هر مدال که در 
مســابقات مورد تایید کمیته ملی المپیک کسب شود، ۴۰ میلیون تومان به مبلغ 
حقوق اضافه می شــود. حضور در تمرینات و رضایت مندی فدراسیون ها از نظم و 
انضباط و رعایت شــئونات ملی و مذهبی نیز در حقوق تعیین شــده تاثیر دارد. 
ورزشکاری که در پیش بینی نبوده اما در المپیک مدال بگیرد، میزان ۲۰۰ میلیون 
را می گیرد. مثلا فروغی را کسی فکر نمی کرد مدال بگیرد؛ اگر در المپیک پاریس 
تکــرار کند ۲۰۰ میلیون می گیرد. کادر فنی هم ۸۰ درصد رنگ مدال را دریافت 
می کند و کمک مربی ۲۵ درصد کم تر از سرمربی می گیرد. این ها پول های زیادی 
نیست. زهرا نعمتی، نماینده ورزشــکاران در مجمع از خسروی وفا سوال کرد در 
صورتی که ورزشکاری دو ماه مانده به المپیک سهمیه گرفت، حقوق ماه های قبل 
را دریافت می کند؟ که خســروی وفا تاکید کرد: آنچه مصوب شده است پرداخت 
حقوق از اول آذر تا المپیک پاریس اســت و اگر ورزشــکار سه ماه بعد از آن هم 
سهمیه بگیرد، حقوق سه ماه قبل را دریافت می کند. اما اگر ورزشکاری سال قبل 
سهمیه گرفته باشد، سال قبل را شامل نمی شود و برای همه ورزشکاران از همان 
اول آذر شامل می شود. در ادامه مجمع سالانه کمیته ملی المپیک، فروتن، رئیس 
کمیسیون اخلاق پیشــنهاد مرکز حکمیت و داوری ورزش را مطرح کرد و گفت: 
ما احســاس کردیم که این خلا در ورزش کشور وجود دارد و آن را با خسروی وفا 
مطرح کردیم و ایشان گفتند این بحث را در جلسه مطرح کنید. وجود این مرکز در 
ورزش مغفول مانده اســت. در ۹ کشور این مرکز تاسیس شده است، در ایران هم 
پیشنهاد شده این مرکز با همکاری فدراسیون ها تشکیل شود. اساسنامه هم سه ماه 

بعد از تشکیل توسط هیات اجرایی بررسی و تصویب شود.
علیرضا دبیر نســبت به این مســاله انتقاد کرد و گفت: جای مطرح کردن این 
موضوع در این جا نیســت، اساســنامه هم نباید در هیات اجرایی بررســی شود، 
خواهشم این است اصلا اینجا مطرح نشود، فدراسیون ها خودشان کمیته انضباطی 

دارند، چرا هر کسی قدرت دارد می خواهد قدرتش را بیش تر کُند.
در ادامه محمود خسروی وفا نسبت به صحبت های دبیر اقدام به توضیح کرد اما 
مانیتورهایی که تصاویر مجمع را پخش می کردند و صدا قطع شد. هادی ساعی نیز 

در ادامه صحبت کرد اما میکروفن او هم قطع بود.
زهــرا اینچه درگاهی در مورد ورود کمیســیون اخلاق کمیته ملی المپیک به 
مسائل فدراسیون ها گفت: با پیشــنهاد آقای دبیر موافق هستم؛ ورود کمیسیون 
اخلاق به فدراسیون ها به این شکل نیست. هر فدراسیون کمیسیون اخلاق داشته 
باشد و کمیسیون اخلاق هر فدراسیون در صورت لزوم با کمیسیون اخلاق کمیته 
ملی المپیک در ارتباط باشــد. در مجمع سالانه کمیته ملی المپیک، قطع شدن 
صحبت های علیرضا دبیر و هادی ساعی موجب شد تا نمایندگان رسانه ها متوجه 

نشوند که آن ها چه انتقاداتی نسبت به تاسیس دادگاه حکمیت ورزش دارند.
زمانی که خسروی وفا قصد داشت پاسخ دبیر را بدهد صدای او به طور ناگهانی 
قطع شد تا پاسخ خسروی وفا را رسانه ها متوجه نشوند. هم چنین هادی ساعی هم 
صحبت کرد که صدای او هم قطع شــد. در حالی که وزیر ورزش به علت جلســه 
فوری در مجمع حضور نداشــت، محمد پولادگر هم که کارشــناس خبره بود در 
مجمع حضور نداشــت. گفته می شــود فروتن، رئیس کمیسیون اخلاق نسبت به 
نقدهایی که به طرح دادگاه حکمیت ورزش شد، دلخور شد و مجمع را ترک کرد.

گزارش

در هفتــه دهم لیگ برتــر والیبال تیم های 
فولاد ســیرجان ایرانیان بــا پیکان تهران به 

مصاف هم می روند.
به گزارش  مهر، هفته دهم رقابت های لیگ 
برتــر والیبال بــا هفت دیدار در شــهرهای 

رفســنجان،  ســیرجان،  گــرگان،  اردکان، 
گنبد، اسلامشــهر و رامسر پیگیری می شود. 
جذاب ترین جدال این هفتــه تقابل عطایی 
و اکبری اســت، تیم فولاد سیرجان که هم 
اکنون با هشــت برد و کســب ۲۴ امتیاز در 

صدر جدول قــرار دارد در این هفته میزبان 
شاگران اکبری در پیکان خواهد بود. 

پیکانی ها بــا چهار برد و کســب ۱۳ امتیاز 
در جایگاه هشــتم قرار دارند. عطایی فصل 
گذشته مرحله نیمه نهایی موفق به شکست 

تیم پیکان شــد و راهی فینال شد که البته 
آن مسابقه هم حواشــی زیادی داشت. حالا 
سرمربی سابق تیم ملی و یکی از گزینه های 
هدایت تیــم ملی این بار در فینال رودرروی 

هم قرار می گیرند. 

تیم شهداب هم مدافع عنوان قهرمانی که در 
بازی قبل شکست سنگینی را برابر تیم فولاد 
سیرجان متحمل شد، در این هفته به مصاف 

شهرداری گنبد می رود. 
شــاگردان تندروان در شهداب با ۵ پیروزی 
و کســب ۱۶ امتیاز در جایــگاه پنجم قرار 
دارند و برای اینکه به رتبه پایین تر ســقوط 
نکنند نیاز به برد دارند. البته شــهدابی ها با 
حریف سرسختی روبه رو نیستند چرا که تیم 
شــهرداری گنبد با کسب تنها دو پیروزی و 
۷ باخت هم اکنون در جایگاه ســیزدهم قرار 

دارند.
جــدال تیم های دوم و ســوم جــدول هم 
حساســیت خاص خــودش را دارد، دو تیم 
گیتی پســند با هدایت عقیلی و ایفاســرام 
اردکان با هدایت طلــوع کیان در این هفته 
تلاش می کنند با کسب پیروزی جایگاه خود 

را حفظ کنند. 
در بازی قبلی تیم ســایپا مقابل ایفاســرام 
اردکان متحمل شکســت شــد، هدایت این 
تیم از ابتــدای فصل برعهده امیرحســینی 
پاســور باســابقه تیم ملی بود که او پس از 
هشت هفته نتوانســت عملکرد قابل قبولی 
داشــته باشــد و هم اکنون این تیم در قعر 
جدول اســت، ســایپایی ها در بازی قبل با 
هدایــت منصوری بازی کردند و پیش از این 
هم صحبت از برکناری امیر حسینی مطرح 
شــده بود که البته اودر گفت وگو با خبرنگار 
مهــر این موضــوع را رد کــرد و دلیل عدم 
حضورش در کنار تیم را اســتراحت دانست! 
با این حال به نظر می رسد برکناری او از تیم 
سایپا حتمی است و شــاید به همین خاطر 
بود که در هفته نهــم رقابت ها منصوری به 
عنوان ســرمربی تیم را به میدان فرســتاد. 
در صورت برکناری رســمی امیر حسینی از 
سایپا، این ســومین مربی است که در لیگ 
برتر والیبال تغییر کرده اســت، پیش از این 
رحمان محمدی راد در تیم هورسان رامسر 
که پس از پیروزی تیم اش اعلام کناره گیری 
کرد و آرش صادقیانی هدایت تیم را پذیرفت. 
دومین مربی برکنار شده از لیگ هم مربوط 
به تیم شــهرداری ارومیه اســت، جایی که 
جهانگیــر سیدعباســی جــای خــود را به 
عبدالرضــا علیزاده داد و اتفاقــاً علیزاده هم 
 در اولین حضــورش در این تیم مقابل مس 

رفسنجان پیروزی میدان شد.

هفته دهم لیگ برتر والیبال برگزار می شود

تقابل حساس بالانشینان جدول

قهرمان پر افتخــار دوومیدانی گفت: هنوز به جمع بندی 
کامل برای حضور در انتخابات نرسیده ام ولی دوست دارم 

به رشته خودم کمک کنم.
به گــزارش برنا ، احســان حــدادی در پایــان مجمع 
عمومــی کمیته ملی المپیک دربــاره برگزاری انتخابات 
فدراســیون دوومیدانی اظهار داشــت: افشــین داوری، 
سرپرســت فدراسیون دوومیدانی جایش را به مبینی داد 
که خودش از قهرمانان گذشــته دوومیدانی بوده اســت. 
ما چون مســابقات داخل سالن آســیا را داریم امیدوارم 
خیلی خوب و تماشــایی برگزار شود. تا زمان باقی مانده 
تا قهرمانی داخل سالن آسیا، کار کمیسیون ها و انتخاب 
مجدد اعضای کمیسیون ها برگزار می شود. قبل تر افرادی 
حضور داشــتند که در چارچوب بدســت آوردن رأی از 

کمیسیون ها نبودند.

وی افزود: انتخابات فدراسیون دوومیدانی را داریم و قطعا 
هر کســی که می آید، برنامه دارد. دوومیدانی فدراسیون 
بسیار گســترده است اما در ۷۰،۸۰ ســال قبل که این 
رشته وارد ایران شــد تنها یک مدال در المپیک بدست 
آورده ایم. پتانسیل این رشته بالاست و ۱۴۴ مدال توزیع 
می شود. همیشه در حرف گفته ایم می توانیم مدال بدست 
می آوریم ولی نهایت در بازی های آسیایی مشاهده کردید 
که فقط دو مدال کســب کردیم. امیدوارم هر کسی که 

می آید، اتفاقات خوبی رقم بزند.
ملی پوش پیشــین پرتاب دیســک ایــران در خصوص 
حضورش در انتخابات فدراسیون دوومیدانی خاطرنشان 
کــرد: هنوز به جمع بندی کامل برای حضور در انتخابات 
نرسیده ام ولی دوســت دارم به رشته خودم کمک کنم، 
رشته ای که من را احسان حدادی کرد. جایگاه اجتماعی 

که بدست آورده ام از دوومیدانی بوده و وظیفه اجتماعی ام 
اســت که به این رشــته در هر جایگاهی که قرار دارم، 

کمــک کنم، امــا هنوز بــرای شــرکت در انتخابات به 
جمع بندی نرسیده ایم.

حدادی: 

حضورم در انتخابات هنوز قطعی نیست

همه گزینه های احتمالی برای کادر فنی کشتی

با تغییر کادر فنی تیم ملی کشتی آزاد و حضور محسن 
کاوه به عنوان سرمربی، گمانه زنی هایی از حضور برخی 
مربیــان در کادر فنــی این تیم مطرح شــده که هنوز 

فدراسیون تصمیمی در خصوص آن اعلام نکرده است.
بــه گزارش  مهــر، پس از اســتعفای ناگهانــی پژمان 
درستکار از هدایت تیم ملی کشتی آزاد، در فاصله هشت 

ماه مانده به المپیک پاریس و سپردن نیمکت تیم ملی 
به محســن کاوه، صحبت از مربیانی که قرار اســت به 
تیم ملی اضافه شوند بالا گرفته است. یکی از انتقادهای 
همیشگی اهالی کشتی به تیم پژمان درستکار، مربیانی 
بودند که در کنار او کار می کردند، اهالی کشــتی معتقد 
بودند آنها تجربه لازم را ندارند و باید درســتکار افرادی 
را به عنوان مربــی انتخاب کند که از نظر فنی و تجربه 
یک ســر و گردن از ملی پوشان بالاتر باشند، حالا همین 
موضوع باعث شــده تا با روی کار آمدن کاوه صحبت از 

دستیاران او بالا بگیرد.
در حــال حاضر برای حضور در تیم ملی کشــتی آزاد، 
صحبت از مــراد محمدی، صادق گــودرزی، غلامرضا 
محمدی، اکبر فلاح، علیرضــا رضایی به میان آمده اما 
کاوه هنوز به صورت رســمی با رئیس فدراسیون جلسه 
تشکیل نداده و به همین خاطر اسامی این افراد در حد 

گمانه زنی است.
کاوه پیش از اینکه مســئولیت تیم ملی بزرگســالان را 
برعهــده بگیرد، ســرمربی تیم جوانان بــود و این تیم 
قهرمانــی در جهان را هم با این مربی به دســت آورد. 
احســان امینی به عنوان مربی در تیــم جوانان، با کاوه 

همراه بود، اما مدتی بعد به تیم بزرگســالان اضافه شد. 
حضــور امینی هم به عنوان مربی یکی دیگر از اســامی 

مطرح شده است.
گفته می شــود علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی، 
تاکید دارد همان کادر فنی قبلی )احسان امینی و اباذر 
اسلامی( به عنوان مربیان تیم در کنار کاوه کار را ادامه 
دهند چرا که این افراد دو ســال است در کنار تیم ملی 

بودند و شناخت خوبی از ملی پوشان دارند.
اما در جلســه ای که قرار است در چند روز آینده برگزار 
شود، کاوه گزینه های مورد نظر خود را اعلام خواهد کرد 
و در رابطــه با تیم ملی تصمیم گیری خواهد کرد. ضمن 
اینکه یکی از موضوعات جلسه کاوه با رئیس فدراسیون 
کشــتی تعیین تکلیف در مورد تیم جوانان اســت که 

هدایت این تیم باید به شخص دیگری واگذار شود.
ملی پوشان آزادکار کشورمان با مسابقات قهرمانی کشور 
وارد چرخه انتخابی خواهند شــد، ایــن رقابت ها از ۲۲ 
تا ۲۴ آذر به میزبانی ســاری برگزار خواهد شــد و پس 
از کشــتی گیران که بتوانند دوبنده تیــم ملی را از آن 
خود کنند، مسابقات کسب سهمیه المپیک و بازی های 

پاریس، مهمترین رویداد پیش رو آنهاست است.

بوکســور تاریخســاز ایران گفــت: بوکس کوبــا در دنیا 
حــرف برای گفتن دارد و نگاهم بــه حضور »فونتس« در 
ایران مثبت اســت. دانیال شــه بخش در گفت وگو با برنا، 
درخصــوص حضور مربی خارجی بــرای هدایت تیم ملی 
بوکس اظهار کرد: فدراسیون قدم خوبی برداشت که مربی 
کوبایی به خدمت گرفت. انتظار خانواده بوکس این اســت 
که تیم ملی برنامه مناســبی داشته باشد. بوکسورها همه 
امیدشان تیم ملی است اما این درحالی است که ما بعد از 
بازیهای آسیایی خانه نشین هستیم و فکر می کنم حضور 

مربی کوبایی در این شرایط ما را امیدوار کند.
وی افــزود: کوبا در بوکس حرفی بــرای گفتن دارد و دنیا 
همیشــه روی بوکس این کشور حســاب ویژه باز می کند 
همــه تلاش ما این اســت که بتوانیم در کنــار این مربی 
رشد کنیم. البته شروع کار هم مهم است که به چه شکل 

باشــد چون اردو به تنهایی کار ساز نیست و باید در کنار 
اردوها برنامه هــای خارجی را هم دنبال کنیم. البته یکی 
از درخواســت های این مربی کوبایی هم همین شرکت در 

تورنمنت های خارجی است.
عضــو تیم ملی بوکــس در ادامه گفت: اواخر اســفندماه 
مســابقات کسب ســهمیه المپیک را داریم و کار سختی 
پیش روی ما است. خودم مقداری از بوکس فاصله گرفتم 
که همین کار را برایم سخت میکند. دو مبارزه در مسابقات 
حرفه ای داشتم اما از حالا باید خودم را آماده رقابت های 
کســب ســهمیه المپیک کنم. هدف من المپیک است و 
دوست دارم کلکسیون مدال های بوکس ایران را با کسب 
مدال در این بازی ها کامل کنم. بوکســور تاریخساز ایران 
افزود: انشاالله فدراسیون نگاهی امیدوار کننده داشته باشد 
تا بوکســورها با روحیه بهتری تمریــن کنند. البته انتظار 
می رود فدراسیون نگاهی هم به استانها داشته باشد چون 
همین اســتانها کلی پوئن دارند که می توان به درســتی 
از آنها اســتفاده کرد. شه بخش در واکنش به اینکه گفته 
می شود مربی کوبایی رزومه خوبی ندارد، گفت: کوبا اسمش 
کوبا اســت و هر چقدر که بد باشد مطمئنا دانش لازم را 
دارد اما قابل ذکر است که ما خودمان هم مربی های خوبی 
داریم  که از حضورآنها می شود استفاده کرد. منتظرم که با 
این مربی تمرین داشته باشم و انشاالله بتوانیم بهره ای هم از 
او و دانشش ببریم. بهتر است امیدوار کننده به او نگاه کنیم.

رئیس فدراســیون وزنه برداری گفت: ما از سال قبل برای 
المپیک برنام ریزی کرده ایم.

به گزارش برنا، ســجاد انوشیروانی در پایان مجمع کمیته 
ملی المپیک درخصوص اعتباری که برای این رشــته در 
نظر گرفتند، اظهار داشت: این لطف کمیته المپیک است 
که این اعتبار مضاعف را در نظر گرفتند. قطعاً مشکلات ما 
را می دانند و با اینکه دو، ســه برابر اعتبارات ما اضافه شده 
بود می دانند مشکلات زیادی داریم و این کمک زمینه ای 
می شود تا برای المپیک محکم تر کار کنیم. من شنیدم این 
افزایش بودجه طی ماه های آینده تکرار خواهد شد. این ها 
خبر های امیدوار کننده ای است و باید از عزیزان تشکر کنیم 
که فکر فدراســیون ها را کردند تا برای المپیک به خوبی 
برنامه ریزی کنند. وی درباره اینکه فدراسیون وزنه برداری 
در رده متوسط ارزیابی قرار گرفته است، گفت: نه متوسط 
نبــود. آن ارزیابی بازی های آســیایی هانگژو بود. برای آن 
مسابقات از قبل پیش بینی شده بود که وزنه برداری مدال 
طلا نداشته باشــد. مطمئن باشید با برنامه ریزی که انجام 
دادیم قطعــاً در ۲۰۲۶ کار بزرگی انجام خواهیم داد. نگاه 
کمیته المپیک اینطور نیست و شرایط وزنه برداری را درک 

می کنند و به صورت ویژه به ما نگاه می کنند.
رئیس فدراســیون وزنه برداری در واکنش به این موضوع 
که شرایط این رشــته برای مدال آوری در المپیک پاریس 
خوب نیســت، عنــوان کرد: مــدال در المپیک هیچوقت 

قابل پیش بینی نیســت، ولی ما از سال قبل برای المپیک 
برنام ریــزی کردیــم و قــدم اول را هــم در ریاض خوب 
برداشــتیم. ان شاءالله مســابقات جهانی تایلند هم بچه ها 
خوب ظاهر شــوند و ما امیدوار شــویم. ما هیچوقت قول 

مدال نمی دهیم، اما در حال تلاش هستیم.
ســهرابی مرادی یک شخصیت آرامی دارد و آیا می تواند با 
توجه به این شــخصیت به وزنه برداران ملی کمک کند؟، 
انوشیروانی در پاسخ به این سوال تصریح کرد: ظاهر سهراب 
را نبینید، پشت صحنه زبل است. سهراب تجربه المپیک و 
مدال را دارد و مطمئناً این تجربیان به کادرفنی انتقال داده 
می شود. ضمن اینکه به نظرم هر چقدر تجربیات کادرفنی 
بالاتر باشــد می تواند در مســابقات جهانی بهتر بچه ها را 
هدایت کنند. مطمئنم سهراب مرادی می تواند به تیم ملی 

کمک کند.

شه بخش:

می خواهم کلکسیون مدال های بوکس را کامل کنم
انوشیروانی: 

ما هیچوقت قول مدال نمی دهیم


